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前言

　　谁带坏了市场　　毫不隐瞒地说，当初写《80天攻克雅思》的时候没有任何名利的想法。　　为
利？　　写书是最辛苦的，写两章书，要熬个把月，不如出去讲堂课赚得快！　　为名？　　也不是
什么学术著作，混职称也靠不上。　　大致是内心中觉得要对自己有个交待，好歹教雅思那么多遍了
，被捧为最年轻的雅思专家那么久了，总得把沉淀给掏一掏。再还有，就是残存的一点知识分子的酸
腐，现实中不满的东西，想要著书鸣不平。　　当时的培训市场是异常火爆的，没有太多的人去考虑
教学的实质规律，无论来人是谁，男女老少，清一色64课时，爱来不来，交晚了钱还没人收，想多交
也没有别的明目。　　于是，白天的我在课堂上长袖善舞，晚上的我在质疑自己这么多年教育的功效
。　　之所以取名《80天》，源于对64课时培训的对比，想要破除市场对雅思培训这种短期见效的误
读，之所以取名《攻克》，是想暗示学员们，长路漫漫，堡垒坚厚，不拿出点攻克难关的勇气和实际
行动来是不行的。　　书很快畅销了，还不是一般的畅销，在新东方留学类图书一统天下的那时，
《80天攻克雅思》的畅销足以让很多老牌培训专家掉碎几幅眼镜。　　后来我又写了套《40天攻克四
级》，初衷一样，畅销如初。　　后来市场上有了套《30天突破雅思》。　　再后来，市场上又有了
《20天》，《15天》。　　直到前一阵子，我看到了《10天））。　　写《80天攻克雅思》的那一年
我是戴尔英语的副校长，春风得意，年少轻狂，不时幻想着如何击败新东方。七年后的今天，戴尔英
语居然被卖给了培生，真是世事难料。
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内容概要

《60天攻克六级710分新题型写作分册》讲述了：大致是内心中觉得要对自己有个交待，好歹教雅思那
么多遍了，被捧为最年轻的雅思专家那么久了，总得把沉淀给掏一掏。再还有，就是残存的一点知识
分子的酸腐，现实中不满的东西，想要著书鸣不平。当时的培训市场是异常火爆的，没有太多的人去
考虑教学的实质规律，无论来人是谁，男女老少，清一色64课时，爱来不来，交晚了钱还没人收，想
多交也没有别的明目。于是，白天的我在课堂上长袖善舞，晚上的我在质疑自己这么多年教育的功效
。
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章节摘录

　　A pretty American girl is presented in this picture. Interestingly, she is neither in Apple Jeans nor in Red Taps
nor in anything typically American, rather, she prefers traditional Chinese costume. In my opinion, what the
picture conveys is beyond a new fashion trend, it carries cultural implications as well. In the globalization process,
to be national or to be international, that is the dilemma for almost every culture. While global economic
integration has fostered thorough cultural interchanges and made purely national culture practically impossible,
many countries with their distinct national culture still hold a conservative attitude toward being international for
fear of losing their own national identity. Admittedly, as it is the reflection of the mentality of a people and the
shaper of her literature, national culture is peculiar to her people as priceless spiritual treasure and ought to be
cherished and preserved.　　However, there are also good reasons to advocate an international culture. As the
traditional Chinese costume in the picture adds some irresistible oriental glamour to her beautiful features, the
embracing of dements from other cultures will surely do great benefit to a culture. The fresh ideas coming in,
controversial or even unreasonable as they may seem at first sight, provide a different perspective for us to observe
the world, and thus essential to social progress. It is essentially multiculturalism in a society that makes it diverse,
colorful, vigorous and open-minded.　　As the picture presents the thought-provoking question in a light
manner, the answer to the question is also implied in it. In my eyes, to be international is undisputedly the better
choice if the nation wishes to adopt an open-minded way of progressing.
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